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Hallituksen kokous 02/2022

Aika: 20.1.2022, klo 16.15

Paikka: Tietotekniikan talo A106, Konemiehentie 2

Paikalla:
Hallitus
Ulrica “Ullis” Bladh (puheenjohtaja)

Iida Saaristomaa (sihteeri)

Inkeri Nora (poistui kohdassa 15.3)

Juho Alin

Julia Sippala (saapui kohdassa 8.5)

Milja Parviainen

Rebekka Sihvola

Ruusu Nurmi

Tuukka Pallonen

Muut läsnäolijat
Kaisla Soljanto (poistui kohdassa 10.6)

Meri Ruuska (saapui kohdassa 8.6, poistui kohdassa 10.3)

Matleena Rinnekangas (saapui kohdassa 8.6, poistui kohdassa 10.3)

Vilma Ikola (saapui kohdassa 8.6, poistui kohdassa 10.3)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Ruusu Nurmi ja Juho Alin.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi seuraavin muutoksin:

- Lisätään kohta 10.2 ESTIEM ja siirretään seuraavia kohtia vastaavasti.

- Lisätään kohta 12.2 Phuksien hyvinvointivalmennus ja siirretään seuraavia

kohtia vastaavasti.

- Lisätään kohta 15.2 Viestintä ja representaation salaisuudet -case ja siirretään

seuraavia kohtia vastaavasti.

5. Ilmoitusasiat
Kokouksessa vierailijoina AYY:n kiltakummi Kaisla, sekä viime vuoden

ESTIEM-responsible Meri, tämän vuoden ESTIEM-responsible Vilma ja Prodekon viime

vuoden ulkoministeri Matleena.



Kaisla ilmoitti, että hän on tuonut kokousevääksi linssisipsejä, riisikakkuja, mandariineja,

chili hummusta ja Oreo-keksejä. Inkeri ilmoitti, että muina eväinä on buffet erilaisia

suklaita sekä vadelma-kivennäisvettä.

Ruusu ilmoitti, että hänellä on jäänyt traumat tummasta suklaasta, joka piti häntä kerran

hereillä aamuviiteen yllättävän kofeiinimäärän takia.

6. Fiiliskierros
Rahim: Kuuluu aurinkoista ja hyvää.

Laura: On ihana olla reissussa! Oon viimepäivinä kikattanu vatsalihakset kipeiks ja

rentoutunu tosi syvästi. Elohiiri silmässä häirinny kolme päivää. 🥶
Milja: Mikäs tässä, arkea tässä elellään.

Tuukka: Päivä ja kulunut viikko on ollut erittäin kiireinen, minkä takia väsyttää. On

kuitenkin tyytyväinen, että on tällä hetkellä pelkästään kivoilla kursseilla.

Juho: Ei kirosanoja tällä kertaa. Kiirettä pitää ja on päivien päätteeksi ihan loppu. Unirytmi

on kuitenkin kunnossa, mikä on kiva.

Inkeri: Hyvin menee, aloitti uudet työt maanantaina. Kiva olla kokouksessa livenä nyt kun

on terveenä.

Ruusu: Hyvää kuuluu, viettää ison osan päivistään Olkkarilla.

Kaisla: Suklaabuffetista täydet pisteet. Liukas ja märkä sää vähän masentaa ja kaatui

matkalla aamun kokoukseen.

Iida: Huominen iso deadline stressaa, mutta eiköhän se siitä. Kävi tänään ottamassa 3.

rokotuksen, hurraa!

Rebekka: Varasi tällä viikolla ensimmäiset ajotunnit ja tehnyt paljon teoriatehtäviä. Ensi

viikolla vuorossa ensimmäinen simulaattoriajo.

Ullis: Lähtee viikonloppuna Alpeille, mikä jännittää. Tullut Olkkarin vakioasukkaaksi,

mutta pitäisi vähentää siellä hengailua, jotta saisi jotain aikaiseksi.

Julia: Kävi rentouttavassa 90 minuutin hieronnassa, minkä jälkeen kaatui parkkipaikalla ja

venäytti selkänsä.

Siirryttiin kohtaan 15.

7. Hyväksyttävät laskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Suomen Keikkalasku

Esiintymispalkkio // Liisa Kivinen -

Esiintyminen Athene Ry:n vuosijuhlissa
280,00 € Hyväksytty

Iida Saaristomaa 12.1. hallituksen kokouksen eväät 8,73 € Hyväksytty

Alessa Aila Namubuffan täyttö 173,61 € Hyväksytty

Juhana Viitamo
Namecheap kukka.digital domainin

vuosilasku
27,79 € Hyväksytty

Ensimmäinen lasku menee viime vuoden kirjanpitoon.



8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin   Laura Sofia Magdalena Rautiainen killan jäseneksi.

8.2. Killan COVID-19 pikatestien käyttöperiaatteet
Killalle hankittiin viime vuonna COVID-19 pikatestejä. Tarkistetaan niiden

lukumäärä varastolta ja Olkkarilta, ja mikäli niitä on jäljellä niitä voidaan jakaa

kiltalaisille kevään tapahtumia varten. Päätettiin kuitenkin, ettei hankita uusia

pikatestejä, sillä syksyllä niiden menekki oli vähäistä.

8.3. Hallituksen kokouseväsbudjetin tarkistus
Hallituksen kokouseväsbudjetti on ollut aiempina vuosina 5€ per kokous, mutta

se nostettiin viime vuoden lopulla 10€, jolloin  se on 0,91€ per hallituksen jäsen.

Päätettiin ehdottaa vuosikokouksessa hyväksyttävässä budjetissa, että tänä

vuonna kokouseväiden budjetti nostetaan 10€ per kokous.

8.4. Vuosijuhlaedustuskorvausten tarkistus
Aiemmin vuosijuhlaedustuksista on korvattu killan puolesta 75% hinnasta 60€

asti. Vuosijuhlien hinnat ovat kuitenkin nousseet viime vuosina. Juho on

selvitellyt muiden järjestöjen käytäntöjä ja on tehnyt niiden pohjalta laskelmia.

Keskustelussa koettiin, että vuosijuhlien hintojen noustessa olisi reilua, että

myös korvausten määrä nousee. Juho ehdotti, että maksimikorvaus

nostettaisiin 75% hinnasta 75€ asti. Päätettiin ehdottaa tätä vuosikokouksessa

budjetin esittelyn yhteydessä.

8.5. Talousohjeiden läpikäynti
Juho esitteli hallituksen talousohjeet, jotka ovat hallituksen tarkasteltavissa

myös hallituksen jaetussa Google Drivessa. Tiivistettynä: Juhoon kannattaa olla

yhteydessä, kun on kyse killan rahaan liittyvistä asioista. Talousohjeet jaetaan

myös toimareille.

Julia saapui 16.37.

8.6. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin siitä, että uuden kirjastotädin viran vastuuhallituslainen olisi tänä

vuonna opintovastaava.

Meri, Matleena ja Vilma saapuivat 16.45.

9. Viestintä
9.1. Toimareiden infopaketti 2022

Jo 90 toimarilta on saatu vastaukset toimarien yhteystietolomakkeeseen. Näille

toimareille lähetetään tällä viikolla infopaketti kiltatoiminnan pelisäännöistä,

viestinnästä ja taloudesta. Viestistä on tehty tänä vuonna myös

englanninkielinen versio englanninkielisille toimareille.



9.2. Muut esille tulevat asiat
Milja muistutti, että kalenterimerkintöjä laitettaessa olisi tärkeää, että

tapahtumille merkitsee myös englanninkielisen nimen ja vähintäänkin

englanninkielisen kuvauksen, mikäli tapahtuma järjestetään vain suomeksi.

10. Yhteisö
10.1. AYY:n kiltakummin terveiset

Athenen tämän vuoden AYY:n kiltakummi on Kaisla Soljanto. Kiltakummin on

tarkoitus toimia suorana linkkinä AYY:n suuntaan ja kiltakummi kommunikoi

killan suuntaan siitä, mitä AYY:n puolella tapahtuu.

Sovittiin, että tehdään Telegram-ryhmä hallitukselle ja Kaislalle.

10.2. ESTIEM
Meri, Matleena ja Vilma esittelivät mitä ESTIEM-tapahtumia vuoden aikana

järjestetään ja minkälaista toimintaa ESTIEMillä on.

ESTIEM Tour of the Nordics tapahtuu 26.2-2.3. Keskusteltiin tapahtuman

budjetoinnista ja osallistujamäärästä.

Lisätään tiedossa olevat ESTIEM tapahtumat killan kalenteriin, jotta ne olisivat

paremmin killan tietoisuudessa. Mainostetaan kiltalaisille enemmän myös sitä,

että laitos ja kilta tukevat ESTIEM-matkoja rahallisesti.

Meri, Matleena ja Vilma poistuivat 17.23

10.3. Tulevat vuosijuhlaedustukset
Apoptoosi ja TF150 vujut lähestyvät. Apoptoosiin lähtevät Ruusu ja Laura ja

TF150 edustajien doodle on käynnissä. Iida tekee Sheetsin, jossa voidaan

sumplia kiinnostusta eri vujuille osallistumiseen ja seurata, että edustukset

jakautuvat mahdollisimman tasaisesti.

10.4. Toimariralli
Toimariralli launchattiin tällä viikolla ja ilmoittautuminen sulkeutuu ensi viikon

tiistaina. Tapahtuma toteutetaan samalla pienryhmäkonseptilla kuin viime

vuonna.

10.5. Terveiset AMS ja Media kokouksesta
Julia ja Ullis kävivät tapaamassa AMSia ja Mediaa alkuviikosta. Ryhdyttiin

suunnittelemaan yhteistapahtumia tulevalle vuodelle.

10.6. Muut esille tulevat asiat
Muistutettiin hallituslaisia tökkimään omia toimareitaan toimintasuunnitelman

tekemisessä.

Kaisla poistui 17.36.

Siirryttiin kokoustauolle 17.36.



Palattiin kokoustauolta 17.45.

Siirryttiin kohtaan 6.

11. Tapahtumat
11.1. Killan koronalinjaukset

Keskusteltiin killan koronalinjauksista ja kiltahuoneen käytöstä. Olisi tärkeää

viestiä kiltalaisille ja toimareille näistä asioista selkeästi.

AYY:n tilat ovat kiinni ja AYY suosittelee, ettei sisätapahtumia järjestetä

ollenkaan. Keskustelujen pohjalta koettiin, että toimarit voivat järjestäytyä

oman harkintansa mukaisesti, mutta killan tapahtumien täytyy olla toistaiseksi

ulkotapahtumia ainakin 30.1. asti.

11.2. Megaskaba
Helmikuu lähestyy ja niin lähestyy myös Megaskaba, jonka sponsorina toimii

tänä vuonna August!

11.3. Akateemisen kyykän MM-kilpailut 12.3.
Siirtyi alkuperäisestä ajankohdasta kuukautta myöhemmäksi. Ilmossa on vielä

tilaa.

11.4. Athenen kyykkätreenit helmikuussa
Ulkosuhdetiimi on pohtinut kyykkätreenien järjestämistä helmikuussa

Otaniemessä. Pohdinnassa olisi yhdistää se mahdollisuuksien mukaan toiseen

ulkotapahtumaan.

11.5. Talvipäivä 14.2.
Siirrettiin alkuperäisestä ajankohdasta tammikuulta. Athenelle tulee

tapahtumaan rasti ja rastilla myydään haalarimerkkejä. Julia ottaa koppia

rastinpitäjien rekryämisestä.

11.6. Pikkulaskiainen siirtyy
Uusi ajankohta on 7.4.

11.7. Metro Crawl Median ja AMSin kanssa 22.3.
Yksi AMSin ja Median kanssa sovituista yhteistapahtumista. Ulkosuhdetiimi

ottaa järjestämisestä koppia. Kyseessä on approt metron varrella ryhmissä,

joissa on athenelaisia, AMSilaisia ja medialaisia sekaisin.

11.8. Lakkisitsit toukokuussa
Korvaavat poikkitieteelliset sitsit mikäli Ystävänpäiväsitsit joudutaan

perumaan. Kattellaan syssymmällä.

11.9. Kesäpiknik Median ja AMSin kanssa 11.8.
Toinen AMSin ja Median kanssa sovituista yhteistapahtumista, samanlainen



konsepti kuin viime elokuussa. Jaetaan vastuita lähempänä.

11.10. Athenen yhteisten periaatteiden noudattaminen ja siitä tiedottaminen
Muistutetaan toimareita ja tapahtuman järjestäjiä sisällyttämään maininta

Athene yhteisistä periaatteista kaikissa tapahtumailmoissa.

Tapahtumailmoissa olisi myös hyvä olla erikseen maininta siitä, että tapahtumat

on vain Athenen jäsenille  – mikäli kyseessä ei ole yhteistapahtuma toisen killan

kanssa.

11.11. Muut esille tulevat asiat
-

12. Phuksi- ja ISOasiat
12.1. Prodeko x Athene Pulkkaextravaganza 24.1.

Tapahtuu, kuljetetaan Athenen teltta paikalle.

12.2. Phuksien hyvinvointivalmennus
Käynnistyi 17.1. Esa Saarisen Zoom-luennolla, joka oli erittäin onnistunut.

Phukseilta on kerätty anonyymiä palautetta valmennuksesta.

12.3. Muut esille tulevat asiat
-

13. MKV-asiat
13.1. Ajankohtaiset asiat

Tämän vuoden International Advisor Niels on ollut yhteydessä Alessaan ja

Gaboriin, ja tarkoituksena on sopia tapaaminen helmikuulle koko KV-sektorin

kesken.

TEKillä on uusi KV-tykki -virka, jonka tarkoituksena olisi edistää ulkomaalaisten

opiskelijoiden liittymistä TEKiin. KV-tykin kanssa sovitaan tapaaminen, jotta

voidaan pohtia mahdollista yhteistyötä edistämään tätä tavoitetta Athenen

KV-opiskelijoiden parissa.

14. Yrityssuhteet
14.1. Athene Jobs

Viime vuonna yrityssuhdesektorilla pohdittiin mahdollista ongelmallisuutta

siinä, että alumnit voivat jakaa ilmaiseksi työpaikkailmoituksia Telegramissa,

kun taas toiset yritykset maksavat mainostuksesta paljonkin. Workshopataan

tästä myöhemmin lisää, jotta voidaan löytää ratkaisu joka on hyvä niin

kiltalaisille kuin killan yrityssuhteillekin.

14.2. Muut esille tulevat asiat
-



Siirryttiin kohtaan 16.

15. Opintoasiat
15.1. Opintoneuvojien kiltispäivystykset

SCI:n opintoneuvojat ovat Anna Kosklin ja Katriina Kalliokoski. Ensi viikosta

lähtien opintoneuvojat tulevat päivystämään Olkkarille torstaisin kello 12-14 ja

tarjoavat neuvoja ja tukea opintoihin.

15.2. Viestintä ja representaation salaisuudet -case
Epäoikeudenmukaiseksi koettu arvostelu kurssilla on herättänyt paljon

turhautumista ja keskustelua opiskelijoiden keskuudessa, mistä on otettu myös

Inkeriin yhteyttä. Inkeri kerää kurssilaisilta palautetta, minkä jälkeen hän on

palautteen pohjalta yhteydessä koulun henkilökuntaan, jotta opiskelijoiden

kokemukset saadaan henkilökunnan tietoisuuteen.

15.3. Muut esille tulevat asiat
-

Inkeri poistui 17.57.
Siirryttiin kohtaan 11.

16. Muu toiminta
16.1. Ulkoilua Prodekon hallituksen kanssa

Yleensä on järjestetty hallitusaamupaloja Olkkarilla, mikä ei koulun

nykyohjeistuksella ole mahdollista. Siksi Julia on pohtinut yhteistä ulkoilua

Prodekon hallituksen kanssa. Julia pistää doodlen pystyyn ajankohdan

selvittämiseksi.

16.2. Sihteerin tuuraaja seuraavaan kokoukseen
Iida toimii ensi viikon kokouksen puheenjohtajana Ulliksen ollessa reissussa.

Julia tarjoutui tuuraamaan Iidaa sihteerin virassa.

16.3. Hallituksen kesäpäivät
Iida pistää doodlen pystyyn.

16.4. Sakkojen päivitys
Juho hyvitti kuusi (6) sakkoa leipomalla Ruusulle syntymäpäiväkakun, oli

herkullista. Annettiin Lauralle performanssisakko ponsivastuiden ilmoittamisen

myöhästymisestä.

16.5. Pöytäkirjojen tarkastukset
Ensimmäinen pöytäkirja on netissä. Iidalla oli tunteita herättävä seikkailu

pöytäkirjan nettiin saamisessa, mutta on optimistinen että se helpottaa.



17. Muut esille tulevat asiat
Ullis kehotti Rebekkaa, Juhoa ja Tuukkaa varaamaan puhisvartit. Samoin Ullis kehotti

Rebekkaa, Juhoa, Tuukkaa ja Rahimia täyttämään esitietolomakkeen.

18. Seuraava kokous
27.1. kello 16.15.  Eväsvuorossa Juho.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.41.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Ruusu Nurmi Juho Alin

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Ulrica Bladh Iida Saaristomaa


